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Protokół Nr II/2014 

z II  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 10 grudnia  2014 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

Na sali obrad brak radnego Krzysztofa Bandurowicza. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad II  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył II  sesję  i 

po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził , iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad II sesji przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie : 

1. Otwarcie obrad II sesji  . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie :  

 a) ustalenia liczby członków i wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie,  

 b) ustalenia liczby członków i wyboru składu osobowego Komisji Budżetu i 

Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie, 

 c) ustalenia liczby członków i wyboru składu osobowego Komisji  Oświaty i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

 d) ustalenia liczby członków i wyboru składu osobowego Komisji Rolnictwa i 

Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, 

e) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej  łączącej Gminę Stryków z Gminą Głowno, 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków złożyła  wniosek aby w treści porządku obrad 

w pkt. 5 ppkt. a, b, c i d  zmienić  dotychczasową treść  w następujący sposób i wpisać:  

Pkt 5 Podjęcie uchwał w sprawie 

a) powołania Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej w Strykowie, 

b) powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego  Rady Miejskiej w Strykowie, 

c) powołania Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  Rady Miejskiej w Strykowie, 

d) powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, 

 

Przewodniczący rady  zapytał czy to jest uszczegółowienie poprzednich uchwał, które były 

przygotowane i wysłane wraz z zaproszeniem do radnych. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała , że proponowana przez nią 

zmiana zmienia treść zapisu porządku obrad. Poprzedni zaproponowany porządek obrad 

zawierał zapis w punktach: 

a) ustalenia liczby członków i wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie, a nowa treść brzmi: powołania Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Strykowie i przy omawianiu kolejnych uchwał będzie wnioskowana 

autopoprawka w projektach uchwał dotycząca już treści uchwał. 

Przewodniczący pytał czy strona  merytoryczna pozostaje bez zmian? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała , że tak, pozostaje  tylko 

rozszerzona jest treść każdej z uchwał. 

Przewodniczący rady  stwierdził, że poprzednie projekty uchwał zostały zaopiniowane przez 

Kancelarię prawną. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że zaproponowane zmiany 

również zostały zaopiniowane przez Kancelarię prawną. 

Pytań radnych do zaproponowanych przez Panią Sekretarz zmian nie było. 

Przewodniczący rady ogłosił głosowanie nad  zmianą porządku obrad zaproponowaną przez 

Sekretarza Gminy Stryków w pkt. 5 ppkt: a, b,c i d: 

Głosowanie : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Na salę obrad przybył radny Krzysztof Bandurowicz ( 4 min. obrad). 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  wnioskowała o poszerzenie porządku 

obrad II sesji rady o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej   nieruchomości gruntowej położonej  w Strykowie w obrębie S-1 

poprzez dopisanie jej w pkt 5 ppkt h). 

Przewodniczący rady poddał pod głosownie zgłoszony wniosek:  

Głosowanie : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos wstrzymujący się 

Przewodniczący rady zapytał czy są inne propozycje do zmiany w porządku obrad II sesji? 

Zgłoszeń nie było. 

Porządek obrad po zmianach od pkt. 3: 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie :  

 a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie,  

 b) powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie, 

 c) powołania Komisji  Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w 

Strykowie, 

 d) powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, 
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e) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej  łączącej Gminę Stryków z Gminą Głowno, 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej   nieruchomości 

gruntowej położonej  w Strykowie w obrębie S-1 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

9. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad z w/w  zmianami  : 15 głosów za bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków następujących 

radnych: 

1) Pana Krzysztofa Bandurowicza 

2) Pana Karola Lenarta  

3) Pana Łukasza Orłowskiego 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków  : 14 głosów za bez głosów 

przeciwnych i  1  głos wstrzymujący się 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie :  

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie,  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków: 

Proponuję wnieść autopoprawkę do projektu uchwały poprzez : 

 w podstawie prawnej po publikacji ustawy o samorządzie gminnym wykreślić 

wyraz ,, w związku ˮ i postawić przecinek, po § 18 dodać  ,,i § 70 ust. 2 ˮ ; 

 § 1 należy wpisać treść ,, Powołuje się  Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Strykowie,  

 § 2 ,, Ustala się liczbę członków Komisji , o której mowa w § 1 w ilości (… ) i 

słownie : ….osób; 

 § 3 pozostaje bez zmian; 

 dalsza część projektu uchwały pozostaje bez zmian. 

Przewodniczący zapytał są uwagi i pytania do propozycji Pani Sekretarz dotyczące tej 

uchwały? 

Nie zgłoszono. 

Głosowanie nad autopoprawkami : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos 

wstrzymujący się 

Przewodniczący postawił wniosek formalny aby w § 2 liczba członków Komisji Rewizyjnej  

składała się z pięciu radnych. 

 Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos 

wstrzymujący się 

Następnie przewodniczący rady poprosił radnych o zgłaszanie się do pracy w w/w Komisji: 

Zgłosili się następujący radni: 

1) Pan Marek Gierat 

2) Pan Sylwester Kacprzak 

3) Pani Marzena Skwarko 
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4) Pan Damian Drzewiecki 

5) Pan Bogdan Walczak 

Radny Andrzej Pożarlik zgłosił radnego Jarosława Włodarczyka . 

Radny Włodarczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przed rozpoczęciem głosowania przewodniczący rady poprosił Panią Katarzynę Zamolską  

Radce prawnego o zapoznanie radnych z  trybem głosowania. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny podziękowała przewodniczącemu za zaproszenie 

do udziału w sesji i poinformowała, że głosowanie do komisji jest jawne, wybór odbywa się 

zwykłą większością głosów poprzez podniesienie ręki. Każdy z kandydatów może głosować 

na siebie.  

Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad każdym z kandydatów na członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie. 

W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

Pan Marek Gierat : 13  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się 

Pan Sylwester Kacprzak: 12  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy wstrzymujące się 

Pani Marzena Skwarko: 14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Damian Drzewiecki: 14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Bogdan Walczak: 5  głosów za, 9 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Jarosław Włodarczyk: 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących 

się 

 

Przewodniczący rady  odczytał projekt uchwały wraz  z autopoprawkami w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie 

osobowym. 

1) Pan Marek Gierat 

2) Pan Sylwester Kacprzak 

3) Pani Marzena Skwarko 

4) Pan Damian Drzewiecki 

5) Pan Jarosław Włodarczyk 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głosów wstrzymujących się 

Na sali obecnych jest 15 radnych. 

Ze względu na fakt, że wynik  liczenia oddanych głosów jest niezgodny  z ilością  radnych 

obecnych  na Sali, przewodniczący rady złożył wniosek o reasumpcję głosowania. 

 

Głosowanie wniosku: 14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

II głosowanie : 13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

 

b) powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie, 

 

Przewodniczący rady  zapytał Panią Annę Sasin Sekretarza Gminy Stryków czy wcześniej 

zgłoszone autopoprawki są aktualne również do tej uchwały i pozostałych w sprawie 

powołania komisji rady? 
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Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków, poinformowała że autopoprawki zgłoszone 

przy uchwale  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

odnoszą się do pozostałych uchwał. 

Głosowanie nad autopoprawkami : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i  0  głos 

wstrzymujący się 

Przewodniczący postawił wniosek formalny aby w § 2 liczba członków Komisji Budżetu i 

Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie składała się z dziewięciu  radnych. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

14 głosów za 1 głos przeciwny i  0 głosów wstrzymujących się 

Następnie przewodniczący rady poprosił radnych o zgłaszanie się do pracy w w/w Komisji: 

Zgłosili się następujący radni: 

1) Pan Andrzej Janeczko 

2) Pan Andrzej Pożarlik 

3) Pan Łukasz Orłowski 

4) Pan Grzegorz Kozłowski 

5) Pan Dariusz Dziewulski 

6) Pani Anna Ślęzak 

7) Pan Karol Lenart 

8) Pani Marzena Skwarko 

9) Pan Damian Drzewiecki 

 

Radny Grzegorz Kozłowski zgłosił kandydaturę radnego Bogdana Walczaka, a kandydata 

poparł również radny Krzysztof Bandurowicz.  

Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad każdym z kandydatów na członka Komisji 

Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie. 

W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

Pan Andrzej Janeczko 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pan Andrzej Pożarlik 13  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się 

Pan Łukasz Orłowski 4  głosów za, 7 głosów przeciwnych, 4 głosy wstrzymujące się 

Pan Grzegorz Kozłowski 12  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy wstrzymujące się 

Pan Dariusz Dziewulski 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pani Anna Ślęzak 13  głosów za, 1 głosów przeciwny, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Karol Lenart 15 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pani Marzena Skwarko 13  głosów za, 1 głos przeciwny, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Damian Drzewiecki 15 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pan Bogdan Walczak 14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

 

Przewodniczący rady  odczytał projekt uchwały wraz  z autopoprawkami w sprawie 

powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie w 

następującym składzie osobowym  

1. Pan Andrzej Janeczko 

2) Pan Andrzej Pożarlik 

3) Pan Grzegorz Kozłowski 

4) Pan Dariusz Dziewulski 

5) Pani Anna Ślęzak 

6) Pan Karol Lenart 

7) Pani Marzena Skwarko 

8) Pan Damian Drzewiecki 

9) Pan Bogdan Walczak  

Głosowanie nad projektem uchwały:  
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15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

 

c) powołania Komisji  Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w 

Strykowie, 

Przewodniczący rady  zapytał czy radni mają pytania do autopoprawek wcześniej 

wniesionych ?  

Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad autopoprawkami : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i  0  głos 

wstrzymujący się 

 

Przewodniczący postawił wniosek formalny aby w § 2 liczba członków Komisji Oświaty i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  ze względu na duży zakres 

obowiązków składała się z dziewięciu  radnych. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za, 0 głosów przeciwnych i  0 głosów wstrzymujących się 

Następnie przewodniczący rady poprosił radnych o zgłaszanie się do pracy w w/w Komisji: 

Zgłosili się następujący radni: 

1) Pan Andrzej Janeczko 

2) Pani Anna Ślęzak 

3) Pan Grzegorz Kozłowski 

4) Pan Dariusz Dziewulski 

5) Pan Krzysztof Bandurowicz 

6) Pan Łukasz Orłowski 

7) Pan Andrzej Pożarlik 

8) Pan Paweł Kasica 

Przewodniczący rady zaproponował kandydaturę radnego Bogdana Walczaka i uzasadnił ją. 

Radny  Bogdan Walczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

Pan Andrzej Janeczko 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pani Anna Ślęzak 13  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy wstrzymujące się 

Ze względu na fakt, że wynik  liczenia oddanych głosów jest niezgodny  z ilością  radnych 

obecnych  na sali przewodniczący rady złożył wniosek o reasumpcję głosowania. 

 

Głosowanie wniosku: 13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

II głosowanie : 12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  się  

Pan Grzegorz Kozłowski 14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Dariusz Dziewulski 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pan Krzysztof Bandurowicz 14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Pan Łukasz Orłowski 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pan Andrzej Pożarlik 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pan Paweł Kasica 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 

Pan Bogdan Walczak 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głos wstrzymujących się 
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Przewodniczący rady  odczytał projekt uchwały wraz  z autopoprawkami w sprawie 

powołania Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie w 

następującym składzie osobowym: 

1) Pan Andrzej Janeczko 

2) Pani Anna Ślęzak 

3) Pan Grzegorz Kozłowski 

4) Pan Dariusz Dziewulski 

5) Pan Krzysztof Bandurowicz 

6) Pan Łukasz Orłowski 

7) Pan Andrzej Pożarlik 

8) Pan Paweł Kasica 

9) Pan Bogdan Walczak  

 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

 

d) powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, 

Przewodniczący rady  zapytał czy radni mają pytania do autopoprawek wcześniej 

wniesionych ?  

Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad autopoprawkami : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos 

wstrzymujący się 

 

Przewodniczący postawił wniosek formalny aby w § 2 liczba członków Komisji Rolnictwa i 

Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie  wynosiła 7 osób. 

Głos zabrał radny Bogdan Walczak i pytał radcę prawnego: 

w świetle Statutu radny nie może być więcej niż w dwóch komisjach , czyli ma ograniczoną 

możliwość, a ja chciałbym pracować w więcej komisjach. Kiedy diety były wypłacane za 

udział w posiedzeniu komisji to rozumiem, ale teraz przy dietach ryczałtowych to ja mogę 

pracować w każdej. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny odpowiedziała, że zawsze można zgłosić poprawkę 

do statutu i zmienić ten zapis o obowiązku  uczestniczenia w dwóch komisjach. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że jeżeli radny nie jest zapraszany na posiedzenie to i tak 

może brać udział w posiedzeniu komisji , nic mu nie zabrania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za, 0 głosów przeciwnych i  0 głosów wstrzymujących się 

Następnie przewodniczący rady poprosił radnych o zgłaszanie się do pracy w w/w Komisji: 

Zgłosili się następujący radni: 

Pan Marek Gierat, 

Pan Karol Lenart 

Pan Łukasz Orłowski, 

Pan Krzysztof Bandurowicz, 

Pan Sylwester Kacprzak, 

Pan Jarosław Włodarczyk, 

Pan Paweł Kasica. 

W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

Pan Marek Gierat 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pan Karol Lenart 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pan Łukasz Orłowski, 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Pan Krzysztof Bandurowicz,   14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 
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Pan Sylwester  Kacprzak, 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się 

Ze względu na fakt, że wynik  liczenia oddanych głosów jest niezgodny  z ilością  radnych 

obecnych  na sali przewodniczący rady złożył wniosek o reasumpcję głosowania. 

 

Głosowanie wniosku: 14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

II głosowanie : 14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

Pan Jarosław Włodarczyk, 15 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących 

się 

Pan Paweł Kasica. 15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący rady  odczytał projekt uchwały wraz  z autopoprawkami w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie w 

następującym składzie osobowym:  

1) Pan Mark Gierat, 

2) Pan Karol Lenart 

3) Pan Łukasz Orłowski, 

4) Pan Krzysztof Bandurowicz, 

5) Pan Sylwester Kacprzak, 

6) Pan Jarosław Włodarczyk, 

7) Pan Paweł Kasica. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Przewodniczący rady  poinformował, że po zakończeniu II sesji zwołuje I posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej celem ukonstytuowania się Komisji oraz wydania przez Komisję opinii 

do projektu budżetu na rok 2015. 

Przewodniczący rady  zwołał posiedzenia pozostałych Komisji rady w następujących 

terminach: 

Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich – w dniu 11 grudnia b.r. o godz. 14.00 

Komisja Rolnictwa w dniu 12 grudnia b.r. – w dniu 12 grudnia b.r. o godz. 15.00 

Komisja Budżetu w dniu 15 grudnia b.r. o godz. 13.00. 

z następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji. 

2. Wydanie opinii przez merytoryczną komisję do projektu budżetu Gminy 

Stryków na 2015 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący obrady II sesji ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie. 

 

c.d. Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie :  

e) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej  łączącej Gminę Stryków z Gminą Głowno, 
Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji wniosła autopoprawkę do projektu 

uchwały polegająca na zmianie zapisu w § 2 ,, Upoważnia się Burmistrza Strykowa do zawarcia 

porozumienia ˮ i § 3 uchwały tj. ,,Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Strykowa ˮ. 

Autopoprawka spowodowana jest wejściem w życie nowego Statutu Gminy Stryków. 
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Pani Grażyna Popczyńska przedstawiła projekt uchwały i uzasadniając go poinformowała, że gmina 

Stryków od kilku lat realizuje  przewozy na terenie naszej gminy. W związku z tym , że wpłynęły 

wnioski  mieszkańców jak i  m.in. z Zespołu Szkół średnich w Bratoszewicach o wydłużenie linii na 

teren Gminy Głowno na trasę Głowno- wieś Wola Mąkolska i Mąkolice  proponujemy wydłużenie 

linii naszej gminnej komunikacji o 13 km. Będą to dwa przejazdy od rana i 2 po południu. Koszty na 

swoim terenie  będzie ponosiła Gmina Głowno.   

Głosowanie nad autopoprawkami : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos 

wstrzymujący się 
Na sali obrad brak radnej Marzeny Skwarko. 

Radny Andrzej Janeczko pytał : 

czy są zabezpieczone środki na ten cel, czy my płacimy połowę i gmina Głowno połowę? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała 

do tej pory była to komunikacja gminna , bezpłatna dla naszych mieszkańców , a  wszystkie koszty 

ponosiła gmina. Cena wynikała z rozstrzygnięcia przetargowego, była to opłata za 1 wozokilometr. 

W roku przyszłym planujemy w budżecie na ten cel  zabezpieczyć 350.000,00 zł. Głowno będzie  

płacić za przejechane kilometry  na swoim terenie zgodnie ze stawką jaka będzie wynikała z 

rozstrzygnięcia przetargowego i podpisanej umowy.  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 to znaczy , że pozostaje bez zmian i nasi mieszkańcy będą korzystać nieodpłatnie z tej komunikacji. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

z tym , że specyfikacja dot. tego zamówienia , mówi o tym , że będzie to również bezpłatna 

komunikacja na terenie Głowna.  

Radny Bogdan Walczak pytał: 

czy jak będzie podpisane porozumienie to trafi do radnych informacyjnie? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że porozumienie będzie opublikowane w dzienniku 

urzędowym. 

Radny Andrzej Janeczko pytał : 

dlaczego akurat Mąkolice a nie np. inne miejscowości takie jak Stary Imielnik? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wynika to z zapotrzebowania , a 

szkoła w Bratoszewicach wystąpiła z takim wnioskiem i stad m.in. te korekty. 

Radny Łukasz Orłowski pytał: 

czy korzystać mogą wszyscy? Bus może okazać się wtedy za mały. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mogą korzystać wszyscy. 

Obsługa każdej z linii lokalnej komunikacji publicznej będzie prowadzona busami co 

najmniej z 23 miejscami siedzącymi. Dopuszcza się  możliwość zamiany busa na autobus o 

liczbie miejsc siedzących nie mniejszej niż 45 osób, w przypadku zwiększonego 

zapotrzebowania na danej linii. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

podszedłbym do tego tematu bardziej racjonalnie i wykreślił kogo ten przewóz dotyczy , 

wykreślił ten zapis o młodzieży. Bo to może mieć swoje konsekwencje , to powinno dotyczyć 

wszystkich mieszkańców bez rozróżniania bo to są  pieniądze publiczne. A jeżeli to ma 

dotyczyć tylko i wyłącznie młodzieży ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że został uwzględniony wniosek 

szkoły , natomiast będzie rozkład jazdy i nie będzie na nim , że dotyczy to tylko uczniów 

szkoły tylko  wszystkich. 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

nie chce polemizować , czy szkoła dopiero teraz się obudziła jak ma ilość uczniów ,,pod 

kreską ˮ czy w związku z wyborami bo teraz to mam już pewne wątpliwości, że ta inicjatywa 

jest na skutek odbytych wyborów , że gmina Głowno razem z nami była w wyborach. 

Pani Barbara Walak poinformowała, że wniosek do projektu budżetu złożyli do 30 września 

b.r. 
Pani Grażyna Popczyńska uściśliła: wniosek Zespołu Szkół w Bratoszewicach wpłynął w dniu 12 

września 2014 r. 
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Przewodniczący rady zapytał czy są merytoryczne zapytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

14  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok, 

 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy w Lipce jest sala  skoro kupowano klimatyzatory? 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał: w rubrykach jest wyszczególnione opracowanie 

dokumentacji  domu  kultury ( d. k. ) w Strykowie .Czy to jest ta lokalizacja co obecnie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że tak. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy nie można znaleźć innej lokalizacji niż ta obecnie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że można wszystko, można 

wyjąć to zadanie z budżetu i dyskutować na ten temat. 

Radny Andrzej Janeczko mówił: 

wielu ludzi twierdzi, że budowanie domu kultury na gruzach domu kultury  jest najgorszą 

lokalizacją jak może być. Agora powinna być agorą , ma to być rynek. To jest z gruntu zły 

pomysł. Czy nie można znaleźć innej działki na ten cel? Radny prosił aby pochylić  się 

jeszcze raz nad tą lokalizacją. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

robiliśmy rozeznanie o czym już informowałem radnych, w innym miejscu w centrum miasta 

,gdzie plan zagospodarowania przestrzennego pozwalałby na budowę takiego obiektu, ale 

właściciel działki z budynkiem przy ul. Warszawskiej nie jest  zainteresowany sprzedażą 

samej działki. Mówiąc o budowie – to nie jest budowa na gruzach, to jest budowa w tym 

miejscu. Nie mamy innego miejsca w centrum miasta, możemy rozważać inny pomysł  z tym, 

że odwlecze się to w czasie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

nie chce negować tego pomysłu , ale czy przypomina Pan sobie komisję ładu w poprzedniej 

kadencji , gdzie rozmawialiśmy na temat swobodnego i bezpiecznego parkowania w mieście 

Stryków. Mówił Pan wtedy , że o parkingu będziemy myśleć przy budowie domu kultury , 

wtedy obszerniejszy parking byłby potrzebny. Mając na uwadze budowę od podstaw  domu 

kultury  w tym miejscu co obecnie i parking wokół -będę pierwszy, który sprzeciwi się temu 

pomysłowi. Można  to przesunąć o rok aby nie popełnić takiego błędu tak jak z przedszkolem, 

gdzie na placu parkuje 7-8 samochodów, a dla dzieci zatem jest mniej miejsca, mniej placu na 

zabawę. Nie chciałbym takiej sytuacji z domem kultury. Dom kultury to jest miejsce gdzie 

odbywają się różne imprezy środowiskowe, gdzie  strefy parkowania są dużo większe. 

Dlaczego te granice Strykowa tak są trzymane ,, kupy ˮ  nie może to miasto być większe , 

żeby te granice rozszerzyć.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

rada wszystko może , burmistrz wykona to co rada zdecyduje. Wiemy jak wyglądają i na 

czym polegają te procedury zmiany granic i konsultacji społecznych . Wpłynie wniosek, 

państwo uznacie , że jest to ważne to będziemy dyskutować.   

Radny Grzegorz Kozłowski mówił: 

oglądaliśmy dom kultury w Grodzisku Mazowieckim , który nam się  podobał. Jeżeli zostanie 

odpowiednio zaprojektowany dom kultury w Strykowie , na tym miejscu gdzie stoi obecny to 

wpisze się bardzo dobrze w centrum miasta .Jeżeli w tej chwili będziemy się sprzeczać to 

może być tak jak ze stadionem, o którym wszyscy mówią , a który nie powstał od 40 lat. 

Radny Kozłowski zaapelował do radnych aby jednak przychylić się do tej lokalizacji. 



11 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił , że gmina nie przystąpi do 

projektowania  jeżeli nie uzgodnimy co chcemy i gdzie ma być posadowiony d. k. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

uważam, że z korzyścią dla mającego powstać d. k. jak również mieszkańców  będzie 

znalezienie innej lokalizacji. Ta lokalizacja nawet przy najlepszym projekcie nie spełni 

funkcji. To tak jak nawet z najładniejszym projektem domu jeżeli nie jest wyeksponowany i 

będzie budowany na małej działce traci wszystkie swoje walory , nie będzie wyglądał ładnie. 

Uważam, że na terenie miasta Strykowa lub jego obrzeżu znajdziemy ciekawszą propozycje. 

Nie wiem jak to wygląda od strony prawnej ale daję kilka propozycji: teren przy zbiegu ul. 

Targowej i Wczasowej, ulica Ozorkowska po prawej stronie za osiedlem. Jeżeli chcemy w 

budżecie przeznaczyć środki na opracowanie dokumentacji i wydamy określoną  sumę 

pieniędzy to uważam, że powinniśmy przeznaczyć te pieniądze na coś innego, dopracować 

lokalizację  i projekt i wtedy w przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć na ten cel środki. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica mówił:  

to co powiedział pan radny odnośnie budowy nie projektu to proszę tylko o jedną rzecz: 

zastanówmy się rzeczą zasadniczą: zmiana planu zagospodarowania i studium to może 

potrwać i cztery lata i w tej kadencji nie powstanie dom kultury. 

Radny Andrzej Janeczko mówił:  

słucham co mówią ludzie i ten plac przy targowisku byłby dobry. Są już naturalne parkingi na 

targowicy.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

proszę państwa- nie może być tak, że podejmujecie państwo uchwałę przekazania terenu przy 

Wczasowej pod budownictwo i teraz pojawiają się pomysły  przeznaczenia tego terenu. Przy 

ul. Słonecznej podpisaliśmy już akt z właścicielami i  będziemy tworzyć osiedle 

mieszkaniowe. Ale to  nie przeszkadza żeby wrócić do tego tematu, ale jeżeli weźmy pod 

uwagę wizję zmiany planu, musicie sobie państwo zdawać sprawę ile trwała procedura  

zmiany studium- to jest kwestia kilku lat, następnie zmiana planu około roku i kiedy  możemy 

ten pomysł zrealizować. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: 

jeżeli jest problem lokalizacji w Strykowie to możemy przenieść tę lokalizację do 

Bratoszewic. 

Odnośnie planowanych wydatków majątkowych mam pytanie do poz. 614 w załączniku do 

uchwały – co to są za drogi? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała: 

w ramach tego zadania , w ramach dotacji powiatu została wyremontowana droga od ul. 

Sowińskiego do Swędowa.  

Radny Dariusz Dziewulski mówił: 

co do lokalizacji domu kultury: mam dwie córki jedna tańczy w Strykowie drugą już dowożę 

na zajęcia na koszykówkę do Niesułkowa. Wozić obydwie byłoby ciężko… więc zastanówmy 

się z tą lokalizacją poza Strykowem. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał:  

w poz. 851 jest wykazany zakup trzech aparatów EKG. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że jest to zadanie już 

zrealizowane. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków: 

proponuję wnieść autopoprawkę do projektu uchwały w § 7 w związku z wejściem w życie 

nowego Statutu Gminy z dniem 8 grudnia b.r. i nadać brzmienie :,,Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Strykowa ˮ.  

Głosowanie nad autopoprawką : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1  głos 

wstrzymujący się 
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Głosowanie nad projektem uchwały:  

15  głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022, 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków: 

proponuję wnieść autopoprawkę do projektu uchwały w § 4 w związku z wejściem w życie 

nowego Statutu Gminy z dniem 8 grudnia b.r. i nadać brzmienie :,,Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Strykowa ˮ.  

Głosowanie nad autopoprawką : 15  głosów za bez głosów przeciwnych i  0  głosów 

wstrzymujących się 

Radny Bogdan Walczak : 

mam pytanie do punktu oświetlenie uliczne ul. Słonecznej, było jako zadanie 2- letnie , 

Piłsudskiego i Słoneczna , czy jest to związane z infrastrukturą tej działki przy ul. Słonecznej, 

o której pan Burmistrz mówił dzisiaj? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

nie jesteśmy naraz wszystkich projektów zrealizować, będziemy na ten temat dyskutować i 

jak  rada uzna tak będziemy robić.  

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

co to są te odpady niebezpieczne? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

od wielu lat współpracujemy z 21 gminami w celu realizacji budowy zakładu utylizacji , 

jesteśmy w tej chwili na etapie wyboru wykonawcy tego projektu i realizacji projektu, każda 

gmina wnosi udział finansowy w zależności od ilości mieszkańców. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał: gdzie jest ten monitoring? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

monitoring jest na terenie miasta Strykowa, punkt  obserwacyjny jest w PSP w Strykowie na 

ul. Targowej, monitoruje to co ma na podglądzie z kamer zainstalowanych na terenie miasta 

Strykowa. Będziemy w dalszym ciągu ten system rozbudowywać. 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

dochody z podatku od nieruchomości w 2013, 2014 i 2015 rosną , jakie są przesłanki tak 

rosnącego podatku? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła: 

przede wszystkim dochody  z tytułu z podatku od nieruchomości oparte są na prognozie, czyli 

na 2015 będzie to kwota dużo wyższa ponieważ przybyło podmiotów gospodarczych jak 

również została podniesiona stawka podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców, którzy 

zajmują powierzchnię powyżej 300 m². I w kolejnych latach również przewiduje się  przyrost 

powierzchni do opodatkowania, w związku z inwestowaniem na terenie naszej gminy. 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

jak to się ma do małych podmiotów? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła: 

w odniesieniu do podmiotów, które prowadzą działalność na powierzchni do 300 m² została 

obniżona stawka podatkowa na rok 2015. 

Radny Łukasz Orłowski  

odnośnie monitoringu, żeby to się nie zapchało bo ustalenia Komisji ładu były takie, że 

będzie on rozszerzany wedle składanych wniosków. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej zauważyłem spadek wydatków  rzędu 7-8 milionów 

złotych .Czym to jest spowodowane? Planowany wzrost dopiero w roku 2022. Czym to jest 

spowodowane? 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła: 

wynika to z otrzymanych dotacji celowych przede wszystkim na zadania inwestycyjne. 

Proszę  wrócić do dochodów związanych z otrzymanymi dotacjami w ramach środków 

celowych czyli są wykazane tutaj zerowe dochody, jak pojawi się  możliwości pozyskania 

dodatkowych środków będziemy ewentualnie w trakcie roku aktualizować WPF. Ta prognoza 

dotyczy tylko i wyłącznie roku 2014 do końca. Natomiast w materiałach na rok 2015 

otrzymaliście państwo nową  WPF , a tą prognozę z dniem 1 stycznia  uchylamy. 

Głosowanie nad uchwałą wraz z autopoprawką : 15  głosów za bez głosów przeciwnych i  

0  głosów wstrzymujących się 

 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej   nieruchomości 

gruntowej położonej  w Strykowie w obrębie S-1 

 

W związku z tym, ze projekt uchwały został wprowadzony na poszerzenie porządku obrad II 

sesji Rady Miejskiej w Strykowie Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie  projektu 

radzie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przedstawiając projekt uchwały 

poinformowała, że w dniu 30 października tego roku  była podjęta uchwała w sprawie 

sprzedaży tej działki w drodze przetargowej. Działka ma pow. 9956 m². Ponieważ firma Lek 

dokonuje zakupu sąsiednich działek od właścicieli z terminem aktu notarialnego w dniu 16 

grudnia b.r., zwróciła się do gminy z wnioskiem o możliwość sprzedaży tej przedmiotowej 

działki w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania. Ustawa o 

gospodarce nieruchomościami przewiduje  taką możliwość , tym bardziej uzasadnione jest to 

tym , że nasza działka jest działką wąską , długą i leży w środku gruntów , które Lek 

zakupuje. W związku z tym chcąc poprawić warunki zagospodarowania tej firmy, skrócić   

termin rozpoczęcia nowej inwestycji, którą Lek zamierza, a w sumie również zmniejszyć 

koszty leżące po stronie gminy jeśli chodzi o obsługę przetargową sprzedaży, złożyliśmy ten 

projekt  uchwały. 

Przewodniczący rady pytał jaka jest cena sprzedaży tych gruntów? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała: 

mamy aktualną wycenę rzeczoznawcy i uzyskamy nie mniejszą kwotę niż w operacie 

szacunkowym. Wycena tej działki jest na kwotę 1.075.000 zł. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 
czy w związku z tym , że zostały zmienione warunki sprzedaży chcę się dowiedzieć czy było 

wystąpienie do właścicieli sąsiednich działek o skorzystanie z prawa pierwokupu, czy ktoś chce 

zakupić może tą działkę. 

Co jest przewidziane w planie zagospodarowania tam gdzie jest położona ta działka? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 
to właściciele sąsiednich działek wystąpili ze zgodą i  podpisali już wstępny akt z firmą a nie 

odwrotnie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

mówmy odnośnie tej uchwały i tej działki, skąd właściciele mogli wiedzieć, skoro to jest 

grunt komunalny to powinniśmy się zapytać pozostałych właścicieli działek czy nie są 

zainteresowania nie tylko jednego. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała: 
to nabywca , który jest zainteresowany nabyciem pyta czy może zakupić w drodze  bezprzetargowej. 

Żaden z właścicieli nie jest zainteresowany zakupem, a raczej każdy z właścicieli jest zainteresowany 

sprzedażą swojego gruntu po cenie 108 zł za m² jeżeli maja tak samo wyceniony jak my – tego nie 

wiemy bo jest to sprawa miedzy sprzedającym a nabywcą. Żaden z właścicieli gruntów przyległych 

nie zwrócił się do gminy w celu zakupu w drodze  bezprzetargowej gruntu przyległego. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 
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pytam konkretnie , czy gmina zwracała się do właścicieli , że maja możliwość zakupu tej działki bez 

przetargu. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała: 
nie ma możliwości prawnej żeby gmina występowała z takim pytaniem. 

Plan zagospodarowania przewiduje tam produkcję – usługi , czyli jest to grunt przemysłowy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 
działka w formie bezprzetargowej może zostać sprzedana w sytuacji takiej, gdzie  nie stanowi 

oddzielnej oferty inwestycyjnej , a działki wokół zostały zakupione przez inwestora. Od dziewięciu 

rolników firma zakupiła dziewięć działek ,  w środku pozostaje działka gminna i wtedy można 

wystąpić z wnioskiem o sprzedaż bezprzetargową tej działki na polepszenie warunków 

zagospodarowania. A gmina może sprzedać ponieważ nasza działka gminna leży po środku terenu 

inwestycyjnego.   

Głosowanie nad uchwałą wraz z autopoprawką : 13  głosów za 1 głos przeciwny i  1  głos 

wstrzymujący się 
 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Pożarlik  

pytał , kiedy będzie zrealizowany wcześniej złożony przez niego wniosek w sprawie wycięcia 

drzew na ul. Kopernika i Jana Pawła II ? 

Andrzej Jankowski: 

Jesteśmy na etapie zapytania w RDOŚ. 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

Był robiony ostatnio nowy system elektryczny w Ługach na sali  , po kilku imprezach tram 

zorganizowanych okazuje się , że jest za mało gniazdek a kable elektryczne są na ścianie – nie 

są ukryte co wygląda fatalnie, proszę w ramach gwarancji o poprawienie tego. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Wniosek był , pani Popczyńska zapisała. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Podziękował za pismo informujące na temat  poprawy bezpieczeństwa na ul. Warszawskiej – 

Brzezińskiej – Targowej a związanego z protestem mieszkańców w tej sprawie. W związku z 

tym złożonym protestem mieszkańcy są szykanowani – więcej nie będę mówił, zastanowię się 

co zrobić w tej sprawie. Są mieszkańcy, którzy mówią , że trochę się zmieniło ale nie 

zupełnie. Na ul. Brzezińskiej znajduje się tabliczka  708, a w GPS pokazuje się jako trasa 

łącząca. W związku z tym złożonym protestem dostałem odpowiedź ale ona nic nie mówi( 

radny Walczak odczytał treść odpowiedzi).Radny  stwierdził, że odpowiedź ta nic nie wnosi i 

chciałby konkretnie wiedzieć co zostało zrobione. Został tylko postawiony drugi znak jak się 

skręca w ul. Brzezińską  z Warszawskiej , ponowiony na wysokości bloku komunalnego , ale 

poza tym co więcej? 

W poprzedniej kadencji zgłaszałem kilkukrotnie, że na terenie miasta jest zbyt mała ilość 

koszów np. na ul. Rolniczej , Wschodniej w okolicach tego niezagospodarowanego  ,, trójkąta 

ˮ  ustawić kosz. 

Proszę się zainteresować na ul. Sienkiewicza tam gdzie były pojemniki do segregacji – 

zostały zabrane a pozostał brud. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Zobowiążemy właściciela do uporządkowania terenu. 

Natomiast jeśli chodzi o  pierwszy temat - organizacja ruchu, to nie jest coś co robi się z dnia 

na dzień. Będzie opracowana  tzw. koncepcja drogowa zarządzania dróg , zaopiniowana przez 

Urząd przedstawimy wtedy organizację ruchu. Również wystąpimy do tych , którzy decydują 

o tym co się pojawia w nawigacjach aby dokonali aktualizacji. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 
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Od 16 grudnia zmieniają się zasady funkcjonowania Komisariatu Policji w Strykowie. Na 

stronie internetowej dobrze byłoby zamieścić taką informację jak będzie funkcjonował 

Komisariat, z nowymi kontaktami telefonicznymi. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: 

Czy zakończony jest I etap budowy kanalizacji w ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach, 

pozostało wysokie pobocze , czy będzie coś z tym robione? 

Druga sprawa: składam wniosek o sprawdzenie poprawności oznakowania ulic w 

Bratoszewicach.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Pobocze będzie równane, natomiast jeśli chodzi o oznakowanie to proszę o sprecyzowanie co 

, gdzie i jakie błędy  zdaniem radnego występują. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił: 

Firma Włodan buduje drogę w lesie w Woli Błędowej, korzysta z drogi gminnej w Woli 

Błędowej, na której pojawiły się już pęknięcia i załamania. Czy jak skończą budowę drogi w 

lesie to naprawią uszkodzenia na drodze gminnej?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Ubytki, które powstaną w drodze gminnej na skutek inwestycji , która jest prowadzona 

zostaną naprawione. Firma przyjęła na siebie taki obowiązek. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił: 

Czy jest już dokumentacja oświetlenia drogi  w Wyskokach od drogi Nr 14 do wsi? 

Pani Grażyna Popczyńska mówił: 

Wielokrotnie już informowałam, że dokumentacja jest w fazie ukończenia , jeszcze w 

miesiącu grudniu zostanie złożony wniosek o pozwolenie na budowę. Trwało to długo , ale 

uzależnione było uzyskaniem zgody generalnej dyrekcji na ustawienie słupów w ich działce. 

 

Ad. 7 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Zbigniew Kos Sołtys wsi Swędów: 

Mówił o tym , że w Swędowie założony jest chodnik, nie ma tam dużego ruchu pieszych, ale 

nie mogą poruszać się po nim rowerzyści. Czy można byłoby ustawić znak  dopuszczający 

poruszanie się chodnikiem rowerzystów? Byłoby to duże ułatwienie i jednocześnie poprawa 

bezpieczeństwa zarówno dla rowerzystów jak i poruszających się samochodami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Zwrócimy się z takim wnioskiem do zarządcy drogi. 

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica: 

Pytała , czym sugerowała się rada i burmistrz, że zakończenie budowy kanalizacji w 

Rokitnicy przesunięte zostało na 2016 rok. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

Będziemy dyskutować z radnymi , na temat inwestycji , które się pojawią, przyszły rok 

polega na tym , że wchodzą dwa olbrzymie projekty drogowe na terenie gminy, ale planujemy 

w ciągu roku ze zwrotu środków z tych inwestycji  wprowadzenie  kolejnych. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Podziękował w imieniu mieszkańców za  wybudowanie łącznika pomiędzy posesjami pp. 

Wójcik i pp. Sokołowskich , który został wykonany szybko, dobrze  i ładnie, chociaż przez 

jedną osobę to zadanie trwało rok czasu. Ponieważ Pani Wójcik występowała w sprawach 

publicznych to ja ją też wymieniam, aby na przyszłość tego nie robiła. Jest to duże ułatwienie 

dla osób z dziećmi, które nie muszą obchodzić budynku  sklepowego tylko bezpiecznie mogą 

się poruszać, jest czysto bez śmietniska  jakie było.  

Radny Andrzej Janeczko: 
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Proszę o ustawienie we wsiach Michałówek 2  i Orzechówek tablic ogłoszeniowych – są to 

prośby mieszkańców.  

Radny Jarosław Włodarczyk  prosił o ustawienie tablicy ogłoszeniowej w Wyskokach – 

istniejąca jest  do wymiany. 

Radny Dariusz Dziewulski zgłosił na wniosek mieszkańców osiedla  prośbę o ustawienie 

lustra drogowego jadąc ulicą od poczty w kierunku ul. Kolejowej w Strykowie .Jest to 

równorzędne skrzyżowanie ulic, często przed blokiem nr 3 stoją samochody ograniczające 

widoczność. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w  Strykowie poinformował, że wpłynęły do rady dwa listy 

gratulacyjne w związku z wyborami samorządowymi: od Pani Dyrektor  Zespołu szkół Nr 1 

w Strykowie i  Pani Dyrektor Zespołu szkół Nr 1 w Bratoszewicach. 

 
 Ad. 6 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Krzysztof Bandurowicz odczytał 

protokół Komisji i poinformował, że Komisja nie przyjęła żadnych wniosków na II sesji w 

dniu 10 grudnia 2014 r.   

 

Głosowanie: 15 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się 

  

 
Ad. 7  Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.20 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 
 

 


